

Pfleiderer Deutschland GmbH | Postfach 14 80 | D-92304 Neumarkt

### Phythosanitary Certificate for MDF, Particle Board, MFP, Livingboard und MFC – ISPM 15

中密度纤维板, 刨花板, 及其他木制碎料板 MFP, Livingboard, 和三聚氰胺饰面刨花板- ISPM 15 的植物检疫合格证书

Pfleiderer Holzwerkstoffe Germany, producer of raw MDF, raw chipboard, MFP, Livingboard and melamine faced chipboard and MDF herewith confirms that we use various different heat treatments during our production process of above mentioned products..

Pfleiderer Holzwerkstoffe Germany 生产中密度纤维板素板, 刨花板素板, 其他木制碎料板 MFP, Livingboard 与三聚氰胺饰面刨花板和中密度纤维板。本公司确认在生产上述产品的过程中, 多次使用不同程度的热处理。

We use spruce (Picea abies), pine (Pinus sylvestris) and beech (Fagus sylvatica) for our production. The wood was harvested in the forests in Germany, Austria or Switzerland.

我们使用云杉(云杉冷杉), 松木(山林松)和榉木(山毛榉)来制造生产我们的产品。这些木材来自德国、奥地利或瑞士的森林。

We are drying the particles with a temperature of about 500 degrees celcius for a longer time period before they are pressed with temperatures of about 200 degrees celcius to our products.

我们将这些木制碎料在 500 摄氏度的温度下干燥较长一段时间, 然后将它们在 200 摄氏度左右的温度下压制成为我们的产品。

Our third heat treatment is taking place when covering the raw board with our melamine paper. This process is done with temperatures between 170 to 200 degrees celcius.

我们的第三次热处理是在素板上覆盖我们的三聚氰胺纸。这个过程是在 170 到 200 摄氏度之间完成的

These three heating cycles guarantee that our boards are free of parasitic insects when they leave our factory in containers.

这三个加热循环确保我们的板材在装入集装箱中离开工厂时没有寄生昆虫。

Additionally we can confirm, that the product has not been pre-used and has been manufactured within the last three weeks.

另外, 我们确认所有产品均是全新/未被使用过的, 于最近三个星期之内所制造出的产品

i.A. Corinna Winkler  
Pfleiderer Deutschland GmbH

**Pfleiderer  
Deutschland GmbH**  
Ingolstädter Straße 51  
D-92318 Neumarkt

Tel.: +49 (0) 9181 28 - 0  
info@pfleiderer.com  
www.pfleiderer.com

Geschäftsführung:  
Stefan Zinn  
Simon Frank

Sitz Neumarkt,  
Amtsgericht Nürnberg HR B 25279  
Vorsitzender des Aufsichtsrats  
Dr. Frank Herrmann  
Ust.-Ident. DE 264 433 114